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CIVIC EXCHANGE




Book Launch

Civic Exchange Book proposes Asia as 

“Game-Changer” in Climate Change Negotiations

HONG KONG, 10 November 2008 (Monday) – Public policy think tank Civic Exchange released a new book: “Climate Change Negotiations: Can Asia Change the Game?”, which argues that Asia should take the initiative to be a “game-changer” in upcoming global climate change negotiations in Poznan and Copenhagen. The book offers a range of new Asia-based initiatives which might support this process. In particular, developing Asian countries could use their national energy efficiency and sustainable development plans and targets to demonstrate initial commitments to greenhouse gas reductions. 

Christine Loh of Civic Exchange outlined a proposed ‘Prosperity Round’ of climate negotiations: “Two vital issues that are needed for climate negotiations to proceed meaningfully: first, the voice of Planet Earth needs to be heard and this can only be done by including regular briefings of the negotiators of the latest science focus on ecosystems changes that are taking place and the urgency to mitigate greenhouse gas emissions; and second, as the world needs to transit out of its fossil fuels-based industrial structure, a new, low-carbon, development path must be created.”

Special guest at the launch, Li Shaoyi of the United Nations Economic and Social Commission for Asia and the Pacific (ESCAP) introduced ESCAP’s strategies in balancing energy security for Asia and the global concern of climate change: “Pursuing a low carbon development pathway is an effective and probably the most effective way to break the energy security and climate impasse faced by Asia and the Pacific region”, said Mr. Li.

By video link from London, Michael Liebreich of New Energy Finance discussed the importance of low-carbon technologies and recent developments on the financing of low-carbon technologies. 

The book is the product of a year-long collaboration between Civic Exchange and the Singapore Institute of International Affairs (SIIA), which began with a background paper on Asian climate change policy "Climate Change Negotiations: An Asian Stir Fry of Options" published in December 2007. Building on that first publication, in May 2008 Civic Exchange and SIIA invited experts from within Asia and around the world to present their perspective on Asia's key issues in the post-Kyoto agreement; culminating in this new publication.

Full report and presentation are available on Civic Exchange website: 

· Full Report: 
      http://www.civic-exchange.org/eng/upload/files/200810_ClimateBook.pdf
· Presentation: 

Title: Breaking the Energy Security and Climate Change Impasse (by Shaoyi Li)

http://www.civic-exchange.org/eng/upload/files/200810_ClimateBookpptI.pdf
Title: Global Trends in Sustainable Energy Investment (by Michael Liebreich)
http://www.civic-exchange.org/eng/upload/files/200810_ClimateBookpptII.pdf
Other references:

· Climate Change Negotiations: An Asian Stir Fry of Options 
(Civic Exchange Publication; December 2007)
      http://www.civic-exchange.org/eng/upload/files/200712_ClimateChange.pdf
· The Emissions Game: How markets can help save the planet 

(CLSA publication; January 2007)
      http://www.civic-exchange.org/eng/upload/files/200701_EmissionsGame.pdf
· Singapore Institute of International Affairs 

      http://www.siiaonline.org
· United Nations Economic and Social Commission for Asia and the Pacific

http://www.unescap.org/about/index.asp 

· New Energy Finance

http://www.newenergymatters.com 

思匯新書發佈倡亞洲為
氣候變化談判的「變革者」
2008年11月10日（星期一） 思匯政策研究所為新書《氣候變化談判：亞洲的角色》舉行發佈會。本書主張亞洲應在波茲南和哥本哈根即將召開的全球氣候變化談判中扮演「變革者」的角色。本書提供了以亞洲為基礎一系列新的倡議以支持這一進程。特別是，亞洲發展中國家可以利用各國能源效率和可持續發展計劃和目標，就減少溫室氣體排放量顯示初步的承諾。
思匯政策研究所陸恭蕙概述了她就氣候談判所提昌的發展藍圖：「第一，我們必需聽取地球的聲音，為此我們應該為有關生態系統變化的最新科學研究及減少溫室氣體排放的緊迫性進行定期發佈；第二，因為世界需要擺脫以化石燃料為基礎的工業結構，我們必須建立一個新的低碳發展方向。」
特別嘉賓聯合國亞洲及太平洋經濟社會委員會（亞太經社會）李少義介紹了亞太經社會對於平衡亞洲能源安全及全球關注的氣候變化中的策略：「低碳發展道路是亞洲和太平洋地區為打破能源安全和氣候僵局一種有效（甚至乎是最有效）的方式」。
New Energy Finance董事長Michael Liebreich透過視頻會議，討論了低碳技術的重要性及低碳技術融資的最新發展。
這本書是思匯政策研究所與新加坡國際事務研究所（ SIIA ）就2007年12月就亞洲的氣候變化政策發表第一部著作後為期一年的合作成果，自2008年5月，思匯政策研究所與SIIA邀請了亞洲和世界各地代表就後京都議定書之中有關亞洲關鍵問題發表各自觀點，並將內容輯錄成書。
請瀏覽思匯政策研究所網頁索取報告全文及演說內容：
· 報告全文：
http://www.civic-exchange.org/eng/upload/files/200810_ClimateBook.pdf 
李少義演說內容：
http://www.civic-exchange.org/eng/upload/files/200810_ClimateBookpptI.pdf
· Michael Liebreich演說內容：
http://www.civic-exchange.org/eng/upload/files/200810_ClimateBookpptII.pdf
其他參考資料：
· “Climate Change Negotiations: An Asian Stir Fry of Options” 
(思匯出版; 2007年12月; 只有英文)
http://www.civic-exchange.org/eng/upload/files/200712_ClimateChange.pdf
· “The Emissions Game: How markets can help save the planet” 

(CLSA 出版; 2007年1月; 只有英文)

· http://www.civic-exchange.org/eng/upload/files/200701_EmissionsGame.pdf
· 新加坡國際事務研究所 
http://www.siiaonline.org
· 聯合國亞洲及太平洋經濟社會委員會
http://www.unescap.org/about/index.asp 

· New Energy Finance

http://www.newenergymatters.com 

